
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
19.12.2022 
 
Luni, 19 decembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă suspendarea contractului de management pentru funcția de director adjunct 
al Colegiului Național ”Iancu de Hunedoara” Hunedoara și detașarea pe funcția de 
director. 

2. Se aprobă numirea pentru funcția de director adjunct al Colegiului Național ”Iancu de 
Hunedoara” Hunedoara, începând cu data de 01.01.2023. 

3. Se aprobă cererea de pensionare anticipată pentru un cadru didactic, începând cu data 
de 15.01.2023. 

4. Se aprobă solicitările pentru amânarea susținerii gradului didactic I și gradului didactic II, 
conform Anexei 2. 

5. Se amână transferul unui copil din grupa mare din județul Prahova, până la obținerea unei 
hotărâri. 

6.  Se aprob[ transferul unui elev din clasa a IX-a de la Liceul Tehnologic ~Grigore Moisil~ 
Deva la Colegiul Național ”Decebal” Deva. 

7. Se aprobă Procedura operațională de verificare tehnico-financiară și a procedurilor de 
achiziții publice, conform Anexei 3. 

8. Se aprobă raportul încheiat în urma verificărilor la Colegiul Național ”Iancu de 
Hunedoara” Hunedoara și Liceul Teoretic ”Traian Lalescu” Hunedoara și se solicită 
întocmirea unui plan de măsuri de către unitățile de învățământ. 
 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
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